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This path-breaking study open the way for a better understanding of the
environmental conflict, showing how language can be seen to shape our view of what
environmental politics is really about and how those perceptions can differ between
countries. The book identifies the emergence and increasing political importance of
'ecological modernization' as a new concept in the language of environmental politics.
This concept, which has come to replace the antagonistic debates of the 1970s,
stresses the opportunities of environmental policy for modernizing the economy and
stimulating the technological innovation. Combining abstract social theory with
detailed empirical analysis, the author illustrates the social and political dynamics of
ecological modernization in a detailed analysis of the acid rain controversies in Great
Britain and the Netherlands. The book concludes by reflecting on the institutional
challenge of the environmental politics in the years to come.
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评论

研究政策过程话语的必读之作。前两章理论部分梳理的很细，尤其是关于话语如何建构
政策和观念的论述都很好，几个比较有用的分析概念是，story-lines, discouse
coalition, metophar,
但感觉文章后边变成了描述式的介绍，似乎没有很好回答话语如何改变制度这一问题。
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環境話語的入門書再棒不過了！旁徵博引，語言也是非母語者克制的簡潔流暢，對於話
語、敘事和比喻的闡釋說明，既清晰又全面。這本書考察了新環境衝突的性質。它認為
，新的環境衝突不應被概念化為一個預先確定的明確的問題與競爭行動者贊成和反對的
衝突，而是被視為一個複雜的和連續的鬥爭的定義和環境問題本身的意義。環境政治只
是一個是否採取行動的部分問題，它日益成為一種解釋上的衝突，在這種衝突中，一組
複雜的行動者可以被視為參與了一場辯論，其中環境話語的術語是確定的。所用的方法
是話語分析，用來闡明問題構建管道的社會和認知基礎。為此，本書探討了社會過程之
間的相互作用，通過社會過程，參與者被動員圍繞某些問題，與具體的想法和概念，創
造了對給定問題的共同理解。

-----------------------------
The Politics of Environmental Discourse_下载链接1_

书评

-----------------------------
The Politics of Environmental Discourse_下载链接1_

http://www.allinfo.top/jjdd
http://www.allinfo.top/jjdd

	The Politics of Environmental Discourse
	标签
	评论
	书评


